

تاعجشم عاسننلا (National-ةمواييم سراح - Daily Guard

(بصنم لل مېدقتلا ىلع ةدشب

Deadline:
13-08-2025

Contact person:
Ibrahim Ahmad Ismaeil

Who we are? نحن نم

Place of Work:
Raqqa

DanChurchAid supports people in the world's poorest countries in their struggle for a dignified life and helps those whose lives are in danger. We intervene with humanitarian aid in disaster-stricken areas, provide long-term support through development aid in poor areas and promote initiatives to create a more equal and sustainable world.

We show leadership and continue a 100-year tradition of hope and action. DanChurchAid is active in Africa, Asia, the Middle East and Ukraine with a presence in 19 countries and works to achieve four global goals: Saving lives, Building resilient societies, Combating extreme inequality and Creating engagement. These goals reflect our work across humanitarian efforts, development and human rights.

ةمېرك ةايح لجأ نم مهلاضن يف ملالاعلا لود رقفأ يف صاخشألا **يأيس يد** ةمظنم مدعت يف ةيناسنالا تادعاسملا مېدقتب لخدتن . رطخلل مهتايح ضرعتت نيدلا كئلا دغاستو يف ةيومنتلا تادعاسملا لالخال نم دمالا ليوط معدلا رفونو ، ثراوكلاب ةبوكنملا قطانملا . ةمدتساو ةواسم رثكا ملالاع قلخل ىعست يتلا تاردابملا زعنو ، ةريقفلا قطانملا يف **يأيس يد** لمعت . لمعلالو لمالال نم ماع 100 نم رثكال دتمت ةقارع لصاونو ةدايقل رهظن ةعبرأ قيقحتل ىعستو ، ةلود 19 يف دجاوتتو ، اياركواو طسوالا قيرشلاو ايساوي قيرفلا ، ديدشلا توافتلا ءحفاكم ، دومصلا ىلع ةرداق تاعمتجم ءانب ، حاورالا ذاقنا : ةيملاع فادهأ ةيناسنالا ءثاغلا تالاجم يف انلمع فادهالا هذه سكعت . ةيعمتجمل ءكراشملا زيزعتو ناسنالا قوقحو ةيمنتلاو

Position Objectives ف ا د ه ا

بصنملا

Under the supervision of the Security Officer, A Security Guard, is responsible for safeguarding a person, building or valuable items. Their primary duties include checking and admitting visitors into a building, patrolling the premises at regular intervals and responding to any distress calls and alarms.

تاكلتلملا وأ ينابملا وأ صاخشألا ةيامج ةيلوؤسم نمألا سراح ىلوتي ، نمألا لوؤسم فارشأب ينبملا ىلى لوخدلاب مهل حامسلالو راوزلا ةيوه نم ققحتلا ةيساسالا هماهم لمشتو . ةنيمثلا ءثاغتسا تاءادن يال ءباجتسالالو ، ةمظنتن تارفت ىلع عقوملا يف ةيدقت تايروذب مايقل تاراذنأ

Position Overview ن ع ةماع تامولعم

رغاشلا

- Position: Daily Guard
- Based in: Raqqa
- Reports to: Security Officer
- Number of positions: 2
- **Women are strongly encouraged to apply,**

-(تاي موي دق-ةمواييم) نمأ سراح : يف يظولال ىمسملال
-ةقزلال : لمعلال ناكم

-نمألا لوؤسم : رشابملا لوؤسملا
-2 : رغاوشلا ددع

مېدقتلا ىلع ةدشب تاعجشم عاسنلا

Key Responsibilities ماهملا

ةيسيسرلا

- Carrying out security checks on visitors, on arrival using security scanners and other equipment
- Performing luggage checks as required
- Keeping a record of all visitors including the time of arrival and departure
- Monitoring surveillance cameras
- Responding to alarms within the premises
- Patrolling the premises regularly to ensure nothing is out of place in silent hours
- Liaising with law enforcement in the case of suspected or reported criminal activity
- Performing scheduled and random checks of designated areas throughout the facility to check for any security breaches
- Assisting the maintenance staff in securing an area during a maintenance emergency

- Maintain the daily generator Log sheet
- Inform the Prolog Officer if there are any problems with the generator or fuel for the generator.
- Ensure a secure border around the organization personnel, premises, vehicles and equipment;
- Ensure entrance gate is closed at all times and only opened when DCA staff or visitors request entry.
- Ensure that unauthorized personnel, vehicles, packages or any other goods are checked to ensure that they do not pose any threat to the organization personnel or property;
- Ensure all visitors from other INGO's, Suppliers, Government Officials or others sign the visitor's logbook.
- After work hours, guards must ensure they always remain alert and conduct regular checks of the property.
- Once all staff have left the property, ensure all doors, gates and windows are secured. Security lighting should be turned on so that you can monitor the compound in darkness hours.

تادعم لاولي نيم الال صحف الال عه جأ مادخت ساب مه لوصو دنع راوزلل نيم الال شي تفت التا يلمع عارج
 ىرخ الال
 عه جال دنع عت م الال صحف ذي فنت
 عه جال لاول لوصو لا تقو كل ذي ف امب راوزل عي م تاناي ب لي جست
 رم تس م لك شب ع قارم الال تاري م اك ع قارم
 ع قو م الال ل خاد تاراذن الال ع باج تالال
 عوده الال تاعاس لال خه ناك م ي ف عيش لك نأ ن م دكأ لل ع م طت ن م تاي روي م ماي قلا
 هنع غلب م وا هب هب تشم ي مارج طاشن دوجو لال ي ف نيم الال تاهج الال عم قيسن التال
 تاقورخ ي ن ف شكل لل عاشن م الال ل خاد عده م الال قطن م الال عي تاشعو و لودج م تاصو حف عارج
 عه ن م
 عه ناي صلاب ع صال الال راوزل الال لال خه قطن م الال نيم الال ي ف عه ناي صال الال قيرف عده اس م
 يئابره ك الال دلوم الال لي غشت ل ي موي ل جس يلع طافح الال
 دوقو الال ي ف صقن وا دلوم الال ي ف لكاشم ي دوجو لال ي ف تاي تسجول الال لوؤسم غالبا
 اهتادع م و، اهتاك روم و، اهيناب م و، ع م طن م الال ي ف طوم لوج ن م ا طي ح م نيم الال نامض
 راوزل وا ع م طن م الال ي ف طوم بلط دنع الال حتفت الو ا م ئاد ع قلع م لو خد الال عابو نأ ن م دكأ الال
 لو خد الال
 اهنا ن م دكأ الال دعب الال اهب حرص م الال ريغ عي اضب الال وا دورط الال وا تابك روم الال وا صاخش الال لو خد ع ن م
 اهتاك ل م م وا ع م طن م الال ي ف طوم ل ديدهت ي لكشت الال
 نيم م و ك الال نيلوؤسم الال وا نيم دروم الال وا ىرخ الال عي لودل تام طن م الال نيم راوزل عي م نأ ن م دكأ الال
 راوزل ل جس عي قوت ب نوموقي، م هر ي غ وا
 عي دقت تالوج عارج و عه ن م ئاد ع طقي الال ي ف عاقب الال سارج الال يلع بجي، لمع الال تاعاس دعب
 تاك ل م م ل ع م طت ن م
 بجي امك. ذفاونل او تاب او اب الال او باب الال عي م قالغ ن م دكأ الال، نيم ي ف طوم الال عي م عده م دعب
 م الال تاعاس لال خه ع قو م الال ع قارم نامض عي نيم الال ع ران الال لي غشت

تابل طتم رغاش الال

- To be a resident of Raqqa city (Mandatory Criteria)
 - Experience as a guard for at least 2 years (Mandatory Criteria)
 - Able to read and write in Arabic (Mandatory Criteria)
 - Very good verbal communication (Mandatory Criteria)
 - Experience in dealing with CCTV systems (Preferred Criteria)
 - Knowledge in Firefighting & first aid (Preferred Criteria)
- (يساساً طرش) ع قرا عه نيم ي ف ا م ي ق م نو كي نأ
 (يساساً طرش) ن م ا س راجك لمع الال ي ف نيم تنس نع لقت الال ع ربح
 (يساساً طرش) عي ب رعال ع لال اب ع باتك الال عارق الال يلع ع رذل
 (يساساً طرش) يه ف ش الال لصاوت الال ي ف ا دج عديج تاراهم
 (لضفم طرش) تاري م الال اب ع قارم الال ع م طن ا عم لمع الال ي ف ع ربح
 (لضفم طرش) عي لوالا تافاعس الال عي ارح الال عه فاك م لاجم ي ف ع فرم

- We are an equal opportunity employer and value diversity within our organization.

- All qualified candidates, irrespective of age, gender, race, religion, or ethnic affiliation, are encouraged to apply for the vacancy if they meet the requirements outlined above.
- The candidate must be ready to comply with our Code of Conduct, Staff Policy on Prevention of Sexual Exploitation, Abuse, and Harassment, and our Child Safeguarding Policy.
- **Please note that Only applications with a minimum of a CV and a cover letter will be considered, and only short-listed candidates who meet the requirements will be contacted.**
- The closing date for applications is the 12/08/2025

- انت مظمّن لخد عونتال ردقتو، ةئفاكتم اصرف رفوت ةمظمّن ي ايس يد.
- وانيدل وقرعل و سنجال و رمعل نع رظنل ضغب، نيلهؤملا نيمدقتملا عيمج عّشّي تابلطتملا نوفوتسي اوناك اذا ةرغاشلا ةفيظولل مدقتلا ىلع، يقرعل اءامتالال هالعا ةروكذملا.
- نأشب نيفظوملا ةسايسبو، انب صاخلا كولسل قاثيمب مازتلالا حشرملا ىلع بجي لفطلل ةيامح ةسايسب كلذكو، يسنجلال شرحتلاو اءاتعلاو لالغتسالال عنم ةريسلا لقألا ىلع نمضتت يتلا تابلطلا في طقف رظنلا مئيس هنأ ةظحالم يجري ةمئاقلا في نيحردملا نيحشرملا عم طقف لصاوتلا مئيسو، ةيطغت ةلاسرو ةيتاذلا تابلطتملا نوفوتسي نمم ةريصقلا
12/08/2025: تابلطلا مئيدقتل دعوم رخأ